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Improved cosmological bounds resulting from the lifetime of sterile neutrinos and the fraction of
energy carried by sterile neutrino dark matter are provided for the extension of the Standard Model
lepton sector by the three generations of Majorana fermions with a minimal parametric mixing.
Diagonalization of the mass matrix is analyzed beyond the standard see-saw type-I equation up to
third-order terms in the decomposition of the mass matrix by powers of the mixing matrix.

В рамках расширения лептонного сектора Стандартной модели тремя поколениями майора-
новских фермионов с минимальным параметрическим смешиванием представлены улучшенные
космологические ограничения, основанные на анализе времени жизни стерильных нейтрино
и доли энергии, переносимой стерильной нейтринной темной материей. Диагонализация мас-
совой матрицы рассмотрена за рамками стандартного представления механизма качелей типа I
с учетом членов третьего порядка по степеням матрицы смешивания.
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